
Z A P I S N I K 
 
s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 21. prosinca 2022. godine u 
vijećnici Grada Belog Manastira, Kralja Tomislava 53, s početkom u 15,00 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek (stigla nakon 
utvrđivanja kvoruma, a prije usvajanja dnevnog reda), Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas, 
Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić.  
 
NENAZOČAN ČLAN GRADSKOG VIJEĆA: Anka Gregoran. 
 
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Goran Hes, zamjenik gradonačelnika Grada Belog Manastira, Svetlana Žarković, zamjenica 
gradonačelnika Grada Belog Manastira, Andreja Kovač, Marko Đurin, Sonja Veseli, Petar Tokić, 
Mladen Vargek, Sajonara Findžanović i predstavnici sredstava javnog informiranja.  
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Igor Pavelić pozdravlja sve nazočne i traži da se prozivanjem 
gradskih vijećnika utvrdi nazočnost istih, a nakon izvršene prozivke predsjednik Gradskog vijeća 
utvrđuje da je nazočno 13 od 15 gradskih vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina 
potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Belog Manastira održane dana 30. studenoga 2022. godine, te budući da nema, konstatira da je isti 
jednoglasno usvojen.   
 Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Donošenje: 

a) Odluke o  trećim izmjenama i dopunama Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada 
Belog Manastira za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu  

b) Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Belog Manastira 
za 2022. godinu  

c) Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu za područje 
Grada Belog Manastira  

3. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

4. Donošenje Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

5. Donošenje Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje i privremenog 

korištenja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Beli Manastir u 

2023. godini 

6. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća Grada Belog Manastira za 2023. godinu 
7. Donošenje Odluke o upravljanju i korištenju prostora Kuće Baranjskog kulena 
8. Donošenje Odluke o donošenju Godišnjeg plana upravljanja imovinom Grada Belog Manastira 

za 2023. godinu  
9. Donošenje Odluke o osnivanju prava služnosti za izgradnju kabelske kanalizacije EKI_31_ Beli 

Manastir, Ulica kralja Petra Krešimira IV. 

10. Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za Grad Beli 

Manastir u 2023. godini 

11. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Dječjeg vrtića "Cvrčak" Beli Manastir 
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Predsjednik postavlja pitanje ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, te obzirom da 

se nitko nije javio za riječ, daje na glasovanje dnevni red. 
Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" predloženi dnevni 

red, te konstatira da je isti jednoglasno usvojen i prešlo se na razmatranje točaka po usvojenom 
dnevnom redu. 

 
 
TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  

 
Aleksandar Momčilović podsjeća na svoj prijedlog od prije godinu dana u svezi prijenosa sjednica 

Gradskog vijeća putem interneta, te postavlja pitanje gradonačelniku da li se nešto poduzelo u tom 
smjeru.  

Tomislav Rob usmenim se putem očitovao o prijedlogu.  
Marko Bogatić postavio je pitanje gradonačelniku u svezi korištenja kino dvorane za potrebe 

održavanja koncerata Umjetničke škole.  
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje i naveo da će se poslati dopisi Centru za 

kulturu Grada Belog Manastira i Umjetničkoj školi Beli Manastir po tom pitanju.  
 
  

TOČKA 2. DONOŠENJE: 
 

a) ODLUKE O  TREĆIM IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I 
IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2022. GODINU SA 
PROJEKCIJOM ZA 2023. I 2024. GODINU  

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Igor Pavelić, 

Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris 
Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je donesena ODLUKA O  TREĆIM IZMJENAMA 
I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA 
ZA 2022. GODINU SA PROJEKCIJOM ZA 2023. I 2024. GODINU. 

 
 
b) IZMJENA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 

GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2022. GODINU  
 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Izmjena Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Igor Pavelić, 

Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris 
Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da su donesene IZMJENE PROGRAMA 
GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA ZA 
2022. GODINU. 
 
 

c) IZMJENA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. 
GODINU ZA PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA  

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
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Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Izmjena Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Igor Pavelić, 

Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris 
Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da su donesene IZMJENE PROGRAMA 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. GODINU ZA PODRUČJE GRADA 
BELOG MANASTIRA. 

 
  

TOČKA 3. DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2023. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" (Igor Pavelić, 

Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris 
Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić), a 1 
vijećnik bio je "suzdržan" (Šandor Juhas), te konstatirao da je donesen PROGRAM JAVNIH POTREBA 
U KULTURI ZA 2023. GODINU. 

 
 

TOČKA 4. DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2023. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" (Igor Pavelić, 

Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris 
Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić), a 1 
vijećnik bio je "suzdržan" (Šandor Juhas), te konstatirao da je donesen PROGRAM JAVNIH POTREBA 
U SPORTU ZA 2023. GODINU.  

 
 
TOČKA 5. DONOŠENJE PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 

PRODAJE I PRIVREMENOG KORIŠTENJA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 
VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD BELI MANASTIR U 2023. GODINI 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 
PRODAJE I PRIVREMENOG KORIŠTENJA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 
REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD BELI MANASTIR U 2023. GODINI. 

 
 

TOČKA 6.  DONOŠENJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG 
MANASTIRA ZA 2023. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dao je Igor Pavelić.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
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Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 
Prijedlog Programa.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesen PROGRAM RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 
2023. GODINU. 
 
 
TOČKA 7.  DONOŠENJE ODLUKE O UPRAVLJANJU I KORIŠTENJU PROSTORA KUĆE 

BARANJSKOG KULENA 
 

Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Tomislav Rob, Mladen Vargek, Šandor Juhas, Andreja Kovač, Marko 

Bogatić i Igor Pavelić.  
Gradonačelnik Tomislav Rob, kao predlagatelj, povukao je Prijedlog Odluke o upravljanju i 

korištenju prostora Kuće Baranjskog kulena, te je upoznao s razlozima povlačenja istoga Prijedloga.   
Nakon što je predlagatelj povukao Prijedlog Odluke o upravljanju i korištenju prostora Kuće 

Baranjskog kulena, predsjednik je zaključio raspravu.  
 

 

TOČKA 8.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA 
IMOVINOM GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2023. GODINU  

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O DONOŠENJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM 
GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2023. GODINU. 
 
 
TOČKA 9.  DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI ZA IZGRADNJU 

KABELSKE KANALIZACIJE EKI_31_ BELI MANASTIR, ULICA KRALJA PETRA 
KREŠIMIRA IV. 

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesena ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI ZA IZGRADNJU KABELSKE 
KANALIZACIJE EKI_31_ BELI MANASTIR, ULICA KRALJA PETRA KREŠIMIRA IV. 
 
 
TOČKA 10.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU 

PRIRODNIH NEPOGODA ZA GRAD BELI MANASTIR U 2023. GODINI 
 

Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Aleksandar Momčilović i Mladen Vargek. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU 
PRIRODNIH NEPOGODA ZA GRAD BELI MANASTIR U 2023. GODINI 
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TOČKA 11.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 

STATUTARNU ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA DJEČJEG 
VRTIĆA "CVRČAK" BELI MANASTIR 

Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA STATUTARNU 
ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA DJEČJEG VRTIĆA "CVRČAK" BELI MANASTIR. 

Predsjednik je zamolio vijećnike da ostanu nakon završetka sjednice radi upoznavanja s 
programom eSjednice i pozvao na advent koji počinje u 17,00 sati na Trgu Slobode u Belom Manastiru 
i božićni domjenak, te poželio svima čestit i blagoslovljen Božić i sretnu Novu godinu i zaključio rad 14. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 15,45 sati. 
 
 
KLASA: 024-02/22-01/12 
URBROJ: 2158-2-01-01-22-2 
Beli Manastir, 21. prosinca 2022. godine 
 
 
  
 
ZAPISNIČAR: 
Sajonara Findžanović, v.r. 

P R E D S J E D N I K 
GRADSKOG VIJEĆA  

 
Igor Pavelić, v.r. 

 
 


